

Research papers

- Yeh GF, Fan YB.** Insect Diversity Survey of True Bugs (Hemiptera: Heteroptera) in the Lienhuachih Area..... 149
- Koh CN, Chang C, Hsu SH.** Sexual Differences in Plumage Color and Body Size of the Taiwan Barbet (*Psilopogon nuchalis*) 161
- Lin YJ, Pan WR.** Feasibility Analysis of Wood Bioenergy on the Current Energy Supply in Taiwan..... 169
- Chung JD, Hung SC, Chien CT.** Effects of Cross Pollination on Seed Production and the Inheritance of Chloroplast DNA in *Keteleeria davidiana* var. *formosana* 181
- Chen SY, Chen FH, Huang YH, Ho CK, Chien CT.** Studies of Seed Germination and Dormancy of the Tree Species *Michelia compressa* and *Pachylarnax sinica* (Magnoliaceae)..... 199
- Chen MN, Liao TS.** The Influence of Temperature on the Photochemical Efficiency of Photosystem II in Podocarpaceae Seedlings from Different Regions..... 215

Monograph

- Hsieh TY.** Impacts of Climate Change on Species, Ecosystems, and their Management Strategies. 227

Research note

- Yeh MJ, Chung CH, Lin CY, Lin HY.** A Case Study of Bamboo Forest Resources and Land Management on Slope Land in Tainan. 257

Welcome to the submission and peer-review system of *Taiwan Journal of Forest Science* (<http://www.tfri.gov.tw/>), which is ready for managing your manuscript.

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 31 Number 3 September 2016

研究報告

- 葉耕帆、范義彬·蓮華池地區異翅類(半翅目:異翅亞目)昆蟲多樣性調查..... 149
- 葛兆年、張靖、許詩涵·五色鳥兩性在羽色及體形上的差異..... 161
- 林裕仁、潘薇如·木質能源於國內能源利用之評估分析..... 169
- 鍾振德、洪西洲、簡慶德·台灣油杉人工授粉對種子生產效應與葉綠體DNA遺傳..... 181
- 陳舜英、陳芬蕙、黃裕星、何政坤、簡慶德·木蘭科烏心石與華蓋木種子發芽休眠之研究..... 199
- 陳明男、廖天賜·溫度對不同地理分布的四種羅漢松科苗木PSII效能之影響..... 215

專論

- 謝東佑·氣候變遷對物種、生態系統影響及其管理策略之探討..... 227

研究簡報

- 葉銘哲、鍾智昕、林謙佑、林煥宇·台南市山坡地竹林資源調查探討與土地管理之研究..... 257

台灣林業科學線上投審稿系統(<http://www.tfri.gov.tw/>)已正式啟用，歡迎登錄並惠賜稿件。